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Z Á P I S N I C A 

zo zasadnutia  Akademického senátu UCM zo dňa 5. decembra 2023  

 
Prítomní: doc. PhDr. Ján Višňovský, PhD., prof. Ing. Anna Zaušková, PhD., Bc. Marek Galierik, 
PhDr. Martin Švikruha, PhD., PhDr. Richard Brix, PhD., PhDr. Jozef Lenč, PhD., doc. PhDr. Slávka 
Démuthová, PhD., Bc. Peter Vojtík, Ing. Eva Ürgeová, PhD., doc. RNDr. Ľubica Uváčková, PhD., 
doc. Ing. Jana Moravčíková, PhD.,  PaedDr. PhDr. Iveta Petríková Rosinová, PhD., MHA, Ing. Eva 
Čapošová, PhD., Ing. Andrea Vadkertiová, PhD., doc. Ing. Katarína Stachová, PhD., Michal 
Zámečník, Dis, Ronald Herák, Ing. Roman Mareš (18) 
 
Ospravedlnení: prof. PhDr. Hana Pravdová, doc. PhDr. Oľga Bočáková, PhD., univ. prof., Mgr. et 
Bc. Zuzana Rojková, PhD., Bc. Henrieta Kolníková, Bc. Dominik Hrinkino, Ing. Bc. Jana Korcová, 
PhD., LL.M., Lenka Buchová (7) 
 
Neprítomní: Bc. Andrea Pavčová, Mgr. Stela Olejárová, PhDr. Kristína Hlinková, Pablo Díaz, 
MUDr. Zuzana Popracová, PhD. MPH, PhDr. Andrej Matonok (6) 
 
Hostia: prof. Mgr. Katarína Slobodová Nováková, PhD., doc. PhDr. Michal Lukáč, PhD., PhDr. 
Marcel Behro, JUDr. Viktor Hromada, MBA, Ing. Eva Zatková, Mg. Matej Kubák a zástupcovia ŠR 
UCM 
  
Predsedom AS podpísaný originál zápisnice z rokovania, spolu s písomnými materiálmi, sa 
nachádza v archíve AS UCM. 

Program: 
1. Otvorenie zasadnutia AS (predseda AS ) 
2. Kontrola plnenia uznesení (tajomník AS) 
3. Kooptovanie nových členov za IM a FPV (tajomník AS) 
4. Schvaľovanie vnútorného predpisu – Dodatok č. 1 k Smernici o doktorandskom štúdiu 

UCM (rektorka UCM) 
5. Schvaľovanie nových členov RHVK UCM – zástupcovia študentov 
6. Informácia k projektu „Integrácia trnavských univerzít“ (rektorka UCM) 
7. Rôzne 
8. Záver 

 

1. Otvorenie zasadnutia AS UCM (predseda AS UCM)  

Na začiatku zasadnutia bolo prítomných 18 členov senátu, 7 členovia sa ospravedlnili, 6 bolo 
neprítomných. Zasadnutie AS UCM bolo uznášaniaschopné. Za overovateľov zápisnice navrhol 
predseda AS UCM Ing. Evu Ürgeovú, PhD. a doc. PhDr. Slávku Démuthovú, PhD. 

Predseda AS UCM predstavil prítomným členom AS UCM program zasadnutia senátu. 
Doplňujúce body neboli, predseda AS UCM dal schváliť program rokovania senátu.  
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Návrh č. 1: Hlasovanie o schválení programu zasadnutia AS UCM  

Výsledok hlasovania: za: 18 proti: 0; zdržal sa: 0 

Program rokovania AS UCM bol schválený. 

 

2. Kontrola plnenia uznesení z 25. 10. 2023 (tajomník AS UCM)  

Na zasadnutí dňa 2. 5. 2023 prijal senát univerzity nasledovné uznesenia:  

Uznesenie č. 33/2023: 
Akademický senát UCM schválil Dr.h.c. prof. PhDr. Petra Kónya, PhD. za člena vedeckej rady 
UCM. 

Uznesenie č. 34/2023: 
Akademický senát UCM schválil Branka Jozefa Bujnovského a Ninu Kališovú za členov 
Disciplinárnej komisie UCM. 

Uznesenie č. 35/2023: 
Akademický senát Univerzity sv. Cyrila a Metoda v Trnave ako orgán akademickej samosprávy 
vyjadruje súhlas so zapojením sa Univerzity sv. Cyrila a Metoda v Trnave do výzvy vyhlásenej 
Ministerstvom školstva, vedy, výskumu a športu SR s názvom „Podpora pri strategickom rozvoji 
infraštruktúry vysokých škôl“, kód výzvy: 08I01-20-V05 a vyjadruje súhlas s vytvorením 
konzorcia podľa § 2 ods. 15 zákona č. 131/2002 Z. z. o vysokých školách a o zmene a doplnení 
niektorých zákonov s Trnavskou univerzitou v Trnave.  

Uznesenie č. 36/2023: 
Akademický senát UCM schválil návrh vnútorného predpisu – Zásady voľby kandidáta na 
dekana fakulty a prijatia návrhu na odvolanie dekana fakulty UCM. 

Pozn.: predpis bol zverejnený pod číslom 38/2023 

Uznesenie č. 37/2023: 
Akademický senát UCM schválil Podmienky prijímacieho konania na IM UCM pre akademický 
rok 2024/2025 

Všetky uznesenia sú splnené alebo v plnení. 

 
3. Kooptovanie nových členov za IM a FPV (tajomník AS)  

Na základe výsledkov doplňujúcich volieb do AS UCM na FPV a IM sú dnešným dňom kooptovaní 
za členov AS UCM títo senátori: 

Ing. Eva Čapošová, PhD. – IM zamestnanecká časť 

Bc. Dominik Hrinkino – FPV študentská časť 

Pablo Díaz – FPV študentská časť 

Predseda AS privítal kooptovaných senátorov a zaželal im úspešné pôsobenie v AS UCM  
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4. Schvaľovanie vnútorného predpisu – Dodatok č. 1 k Smernici o doktorandskom štúdiu UCM 
(rektorka UCM) 

Predseda AS UCM odovzdal slovo rektorke UCM, ktorá stručne predstavila dôvod prípravy 
návrhu Dodatku č. 1 k Smernici o doktorandskom štúdiu UCM. Dodatkom budú upravené 
prechodné ustanovenia, ktorými sa upravuje platnosť ustanovení smernice pre externých 
študentov prijatých od akademického roka 2022/23. 

Návrh č. 2: Hlasovanie o schválení Vnútorného predpisu – Dodatok č. 1 k Smernici o 
doktorandskom štúdiu UCM 

Výsledok hlasovania: za: 18; proti: 0; zdržal sa: 0 

Vnútorný predpis – Dodatok č. 1 k Smernici o doktorandskom štúdiu UCM bol schválený. 

Uznesenie č. 38/2023: 
Akademický senát UCM schválil návrh vnútorného predpisu – Dodatok č. 1 k Smernici o 
doktorandskom štúdiu UCM. 

5. Schvaľovanie nových členov RVHK UCM – zástupcovia študentov 

Predseda AS UCM oboznámil členov AS o návrhu za členov RVHK UCM zo študentskej časti 
akademickej obce UCM (nominuje študentská časť AS UCM, schvaľuje celý AS UCM): 

Bc. Michal Cepko – študent II. stupňa na FSV 

Mgr. Bianka Francistyová – študentka III. stupňa na FMK 

Predseda AS požiadal členov Volebnej komisie aby zabezpečili proces tajnej voľby a oznámili jej 
výsledky. Členom AS boli odovzdané hlasovacie lístky. Na základe sčítania odovzdaných 
hlasovacích lístkov, predseda AS konštatoval, že AS schválil navrhovaných kandidátov za členov 
RVHK UCM. (Výsledok hlasovania: Bc. Michal Cepko: za: 16; proti: 0; zdržal sa: 2; Mgr. Bianka 
Francistyová: za: 18; proti: 0; zdržal sa: 0) 

Uznesenie č. 39/2023: 
Akademický senát UCM schválil Bc. Michala Cepka a Mgr. Bianku Francistyovú za členov 
RHVK UCM. 

6. Informácia k projektu „Integrácia trnavských univerzít“ (rektorka UCM) 

Predseda AS odovzdal slovo rektorke UCM, ktorá informovala o odovzdaní skompletizovaného 
projektu v termíne 30.11.2023 na MŠVVŠ SR. Vyjadrila vďaku za ústretovosť a jednotný súhlas 
s predloženým projektom zo strany akademických senátov a správnych rád oboch univerzít. 
Uviedla, že podrobnejšie informácie k projektu sú k dispozícii členom akademického senátu na 
sharepointe.  

Predseda AS otvoril diskusiu k prerokovávanej problematike. 

PhDr. Martin Švikruha, PhD. mal otázku ohľadne opravy striech na budove na Bučianskej 4/A, 
nakoľko pretrváva problém so zatekaním a či zníženie plánovaného objemu finančných 
prostriedkov bude postačovať. Rektorka UCM vysvetlila, že aj táto aktivita (podobne ako ďalších 
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41 investičných aktivít) je súčasťou projektu. Okrem toho sú pridelené účelové kapitálové 
výdavky, takže opravy sa uskutočnia. Kvestor UCM doplnil vysvetlenie o riziku pri dvojitom 
financovaní investičných aktivít. 

Predseda AS mal otázku, ktorých objektov sa týka projekt. Rektorka informovala o tom, že sme 
sa vzdali nákupu internátu SOŠE (kompromis pri rokovaniach s TRUNI). Súčasťou projektu 
zostáva odkúpenie časti budovy na Hajdóczyho 1 od STU a následná rekonštrukcia, odkúpenie 
budovy V jame 3 a následná rekonštrukcia (presídlenie FMK), odkúpenie budovy na Námestí 
SNP v Piešťanoch a následná rekonštrukcia (pre potreby FZV), rekonštrukcia a výstavba nových 
laboratórií v Špačinciach a ďalšie rekonštrukcie v ostatných budovách (napr. prepojenie budov 
na Námestí J.Herdu 2 a Hajdóczyho 1, v tom aj kino OKO). TRUNI chce odkúpiť budovu MTF na 
Paulínskej, vybudovať aulu pre Právnickú fakultu a rekonštruovať historickú budovu Adalbertína 
na Hollého ulici.       

AS UCM zobral informáciu na vedomie. 

7. Rôzne 

a) Mimoriadna situácia 
Predseda AS UCM tlmočil otázku študentov na prítomnosť hliadok polície v objektoch UCM. 
Rektorka informovala prítomných o nevhodnom správaní jedného zo študentov, ktoré bude 
prerokované Disciplinárnou komisiou UCM. Situácia okolo správania sa študenta sa 
vystupňovala natoľko, že rektorka bola nútená obrátiť sa na políciu a po dohode 
s vyšetrovateľom bolo podané trestné oznámenie. Z preventívnych dôvodov bola polícia 
požiadaná o zabezpečenie hliadok v okolí budov na Námestí J. Herdu a Hajdóczyho ulici. 
Zároveň bolo dotknutým študentkám a pedagógom poskytnuté psychologické poradenstvo. 
Po dohode s políciou budú organizované preškolenia pre pedagógov.  
Doc. Ing. Jana Moravčíková, PhD. sa opýtala, či by sa predmetné preškolenia mohli týkať 
všetkých pedagógov, čo rektorka pripustila. 
 

b) Informácie z RVŠ SR  
Zástupca UCM v RVŠ SR PhDr. Jozef Lenč, PhD. vyzval členov AS UCM na predloženie 
podnetov, ktoré by mohol tlmočiť na RVŠ SR v súvislosti s pripomienkovaním pripravovanej 
metodiky rozpisu dotácie pre vysoké školy. 
 

c) Rozpočet na rok 2024 
Rektorka UCM informovala, že aj v rámci konzorcia U10 sa budú zaoberať problematikou 
výkonnostných zmlúv. 
 

8. Záver 

Predseda AS poďakoval všetkým prítomným za účasť na zasadnutí AS UCM. 

Zapísal: Ing. Roman Mareš 
Overili: Ing. Eva Ürgeová, PhD. a doc. PhDr. Slávka Démuthová, PhD. 

 
doc. PhDr. Ján Višňovský, PhD., v. r. 

predseda AS UCM v Trnave 
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Prílohy originálu zápisnice zo dňa 5. decembra 2023: 
1) Pozvánka na zasadnutie zo dňa 29. 11. 2023 
2) Prezenčná listina zo dňa 5. 12. 2023 
3) Vnútorný predpis - Dodatok č. 1 k Smernici o doktorandskom štúdiu UCM 
4) Hlasovacie lístky – schválenie členov RVHK UCM 

 


